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HEVES MEGYE 
FÜZESABONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 

 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat rendkívüli, nyilvános képviselő-

testületi üléséről. 
 
Ideje:     2015. július 14-én 15:00 órakor. 

 

 

NAPIRENDI JAVASLAT : 
 

1. Javaslat a Füzesabony és Maklár közötti kerékpárút építéséhez 
kapcsolódóan szabályozási terv és szabályzat módosításáról szóló 
rendelet elfogadására. 
Javaslat a Füzesabony és Maklár közötti kerékpárút építéséhez 
kapcsolódóan a szerkezeti terv módosításról szóló határozat 
elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
2. Javaslat Füzesabony település rendezési terv módosítás 

véleményezésére.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
3. Javaslat Füzesabony rendezési terv módosítására és tervezői 

megbízásra.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
4. Javaslat Juhász Lajos kérelmének támogatására. 

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
5. Javaslat a KEOP-7.1.0./11-2013-0008 azonosító számú „Füzesabony 

Város szennyvízelvezetésének és tisztításának bővítése, korszerűsítése” 
tárgyú projekt zárásához kapcsolódó képviselő-testületi döntések 
meghozatalára.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 



2 

 

6. Javaslat a Füzesabonyi Polgárőr Egyesület visszatérítendő 
támogatására.                        
Előterjesztő: Molnár Richárd alpolgármester 

 
7. Beszámoló a Füzesabonyi Rendőrkapitányság közbiztonsági helyzetéről. 

Előterjesztő: Kovács József r. alezredes 
 

Rendelet száma Rendelet tárgya 

12/2015.(VII.14.) 

Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-
testületének____/2015. (    ) önkormányzati rendelete a 
30/2008. (XI.26.) számú rendelettel jóváhagyott Helyi 
Építési Szabályzat és Szabályozási Tervek módosításáról 

 
 
 

Határozat száma Határozat tárgya 

90/2015. (VII.14.) 
Füzesabonyi Rendőrkapitányság beszámolója Füzesabony 
város közrend-közbiztonsági helyzetéről 

91/2015. (VII.14.) 
Füzesabony és Maklár közötti kerékpárút építéséhez 
kapcsolódóan a szerkezeti terv módosítása  

92/2015. (VII.14.) Füzesabony település rendezési terv módosítása  

93/2015. (VII.14.) 
Füzesabony rendezési terv módosítása és tervezői 
megbízás adása  

94/2015. (VII.14.) Juhász Lajos kérelmének támogatása 

95/2015.(VII.14.) 

Füzesabony város szennyvízelvezetésének- és 
tisztításának bővítése, korszerűsítése” tárgyú, KEOP-
7.1.0/11-2013-0008 azonosítószámú projekt keretében 
keletkezett költségek fedezetének biztosítása 

96/2015. (VII.14.) 
Füzesabonyi Polgárőr Egyesület részére visszatérítendő 
támogatás biztosítása 

97/2015. (VII.14.) 
Füzesabonyi Polgárőr Egyesület részére vissza nem 
térítendő támogatás biztosítása 

 
 
Füzesabony, 2015-07-15  
 
 
 
_____________________________              _____________________________ 
    Hidvéginé dr. Szigetvári Erika               Nagy Csaba          
                      jegyző                                      polgármester 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat rendkívüli, nyilvános képviselő-

testületi üléséről. 
 
Ideje:    2015. július 14-én 15:00 óra   
 
Jelen vannak:     Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester, 
Dr. Gondos István képviselő, Balsai Tamás képviselő, Kovácsné Szűcs Noémi 
képviselő, Tóthné Veres Noémi képviselő, Sipos Attila képviselő. 
 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző; Schmetzné Dr. 
Balogh Szilvia jogi és igazgatási irodavezető, Hoór Kálmán főépítész. 
 
Nem jelent meg: Ragó Attila képviselő, Veres Attila képviselő. 
 
Meghívott vendég: Czinege László r.ezredes, megyei rendőrfőkapitány, Kovács 
József r.alezredes, füzesabonyi rendőrkapitány. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Dobozy Lászlóné  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Nagy tisztelettel köszöntöm a városi televízión keresztül Füzesabony lakosait, 
képviselő testületi ülésünkön megjelenteket, illetve képviselő társaimat. 
Külön köszöntöm Czinege László rendőr ezredes urat és Kovács József rendőr 
alezredes urat. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai 6 fővel megjelentek, 3 fő 
igazoltan van távol, így az ülést határozatképessé nyilvánítom és megnyitom.  
 
A rendkívüli testületi ülés az SZMSZ rendelkezései szerint került összehívásra, 
meghívó és a napirendi pont kiküldésre került, egy napirendi pont az 5. nem, az 
ülés előtt került kiosztásra.  
Egy módosító javaslatot tennék, az utolsó napirendi pontot a „Beszámoló a 
Füzesabonyi Rendőrkapitányság közbiztonság helyzetéről” címmel első 
napirendi ponttá tenném, hogy a meghívott urak elmondhassák és 
kiegészíthessék az anyagot. 
 
Felteszem szavazásra a módosítással a napirendet, megállapítom, hogy a 
képviselő-testület 6 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta. 
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N A P I R E N D: 
 

1. Beszámoló a Füzesabonyi Rendőrkapitányság közbiztonsági helyzetéről. 
Előterjesztő: Kovács József r.alezredes 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Megadom a szót Kovács József r.alezredes úrnak. 
 
Kovács József r.alezredes: 
Köszönöm a szót polgármester úr. Tisztelt képviselő-testület engedjék meg, 
hogy a 2014. évi Rendőrségi beszámolót néhány gondolattal kiegészítsem. Nem 
szeretném teljes terjedelmében ismertetni, a tudomásunkra jutott 
bűncselekményekkel kezdeném. Regisztrált bűncselekmények száma 
számszerinti alakulása 2014. évben nagyon kedvezően alakult, a kollégáimmal 
ezért nagyon sokat tettünk. A beszámolóból jól látható, a közterületen töltött 
órákat meg tudtuk növelni, 30 ezer óráról majdnem 35 ezer órát töltöttünk 
Füzesabony város közterületein. A regisztrált bűncselekmények közül a 
kiemelten kezelt bűncselekményekre térnék ki, egyébként az 1. sz. melléklet 
tartalmazza tételes bontásban a számszaki adatokat. A bűnügyi fertőzöttségre 
próbáltunk soron kívül gyorsan reagálni, útirány terveket dolgoztunk ki ennek 
érdekében, kifejezetten vasútállomás, buszmegálló, illetve a polgármesteri 
hivatal közötti területre koncentráltunk, illetve a rendezvénytérre, ezen kívül 
portyaszolgálatot láttunk el. Itt szórakozó helyeket ellenőriztünk, más 
hatóságokat is bevontunk, úgy ítélem meg, hogy a szórakozóhelyekről kiinduló 
garázda jellegű magatartások száma csökken. A településen kifejezetten a 
vagyonelleni bűncselekmények, a garázdajellegű bűncselekmények, a testi 
sértések a legnagyobb megoldandó problémát jelentenek a Füzesabonyi 
Rendőrkapitányságnak. A vagyonelleni bűncselekményeken belül a klasszikus 
értelembe vett lakásbetörések száma hatványozottan csökkent. A lopások száma 
az őszbűncselekmények közül azonban elég magas. Ezeknek a visszaszorítására, 
bűnelkövetők felderítésére további nagy feladat hárul a kapitányságra. A kisebb 
értékben elkövetett lopások azok, amik tudomásunkra jutnak, pl. üzletek előtt 
hagyott, jellemzően kerékpárok. A közterületeken elkövetett bűncselekmények 
számszerű alakulása kedvezően alakult, próbáltunk több intézkedést hozni, 
úgynevezett 24 órás szolgálatot vezettünk be, a nap minden szakában tudtunk 
rendőri jelenlétet biztosítani. Közterületi jelenlétet országosan mind a 19 
megyében kiterjesztették, így az elsők között volt Heves megye is. A 
közterületen elkövetett bűncselekmények száma visszaesett, azonban az 
önkormányzat is hozzájárult ehhez, hisz a közterületeken kihelyezett térfigyelő 
kamerák nagyban befolyásolták ezt. Szeretném megemlíteni, hogy a 
rendőrségnek nagyon jó az együttműködése a polgárőr szervezetettel, minden 
olyan rendezvényen illetve nagyobb élő erőt igénylő rendezvényen a 
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polgárőrség minden esetben megjelent és helytállt. Füzesabony közlekedési 
csomópont, vasúti és közlekedési, folyamatosan próbálunk forgalmi ellenőrzést 
végrehajtani. Ennek eredményeképpen az elmúlt időszakban nem változott, 
halálos közlekedési baleset 3 volt, ebből kettő vasút területén. A Füzesabonyban 
végrehajtott személyes szabadságot korlátozó intézkedések, elfogás, 
szabálysértés, elfogott személyek száma emelkedett. A településen olyan 
jogsértés, ami az országos média figyelmét felkeltette volna, talán egy volt, 
különböző kábítószer befolyásoltság alatt lévő apa saját gyerekét ölte meg a 
kapitányság előtti közterületen. Szeretném felhívni a figyelmüket, hogy 2014-
évben a szülők és családok a rendőrség kiemelt partnerei, talán érdemes 
megjegyezni, hogy van egy e-mail címünk, ahol bejelentést tehetnek a nap 24 
órájában kábítószerrel, kábítószerrel érintett személlyel kapcsolatban: 
drogprevenció.fuzesabonyrk@heves.gov.hu. Ha valakinek bármilyen, bármivel 
kapcsolatos bejelentése van azt a 112 segélyhívó számon megteheti.  
Szeretném ezúton megköszönni a képviselő-testületnek, és a polgármester úr 
segítségét, hogy a településen működő 2 fő körzeti megbízott olyan 
körülmények között tudja tartani fogadó óráit, ahol talán egy kicsit 
elszeparáltabban, bizalmi légkörben tudják fogadni a bejelentőket. Az 
önkormányzat alakított ki a Rákóczi út 5-7. sz. alatt lévő épületben, szükséges 
bútorokkal, eszközökkel felszerelte, illetve megköszönném a képviselő-testület 
azon segítségét, amivel a kapitányság működési területén és a városon belül 
működő rendőri intézkedésnél közreműködő kollégák napi munkáját 
elősegítették. Köszönöm, és ha bármi kérdés lenne, szívesen válaszolok rá. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Mi is köszönjük alezredes úr kiegészítését, kérdés észrevétel a beszámolóval 
kapcsolatban van-e. 
 
Dr. Gondos István képviselő: 
Szeretném megköszönni a füzesabonyi rendőrkapitányság munkáját, hogy ilyen 
nagyszerűen őrzik-védik vagyonunkat és testi épségünket. Egy dolgot 
kiemelnék, ami nekem szakmába vágó, és a rendőrséget dicsérje, minden évben 
a bíróságon olyan magas szinten növekszik a gyorsított eljárás, ehhez az kell, 
hogy a rendőrség gyors és szakszerű felderítő munkát végezzen. A Füzesabonyi 
Rendőrkapitányság hatékonyan és jól dolgozik. Kívánok ehhez egészséget és 
kitartást. Ez nehéz szakma, nehéz az ügyfélkör, hogy finoman fogalmazzak. De 
azt gondolom, hogy ez egy elhivatottság. Kitartást kívánok. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönöm. Még valaki? Képviselő asszony. 
 
(Megérkezik Sipos Attila képviselő, így a testületi tagok száma 7 főre emelkedik.) 
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Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Hozzáfűzni valót tennék a beszámolóhoz. A számok a rendőrkapitányság sikerét 
mutatják, azonban mégis a lakosság részéről van egy kis elégedetlenség, amire 
utalt is a kapitányságvezető. A törvényben már 50 ezer forintos lopás már csak 
szabálysértésnek számít, a hosszú rendőrségi eljárás elveszi a kedvét 
mindenkinek, már bele sem kezdenek, mert nem történik semmi. Ezekben jó 
lenne, ha az önkormányzat is segíthetne, például a mezőőrök felállításával, 
közterület felügyelet felállításával stb. Másik két dolog, falusi részről 
felvetődött, elhangzott panaszként, hogy hónap elején segélyosztás idején a 
Posta, Otp környékén csoportosulás szokott lenni, meg lehetne-e ezt szüntetni, 
valamint a közterületeken mostanában előfordul az italozgatás. Az 
önkormányzat akár hozna olyan rendeletet, hogy megtiltaná a közterületeken 
ezeket a csoportosulásokat, italozásokat, ez a rendőrség szerint jelentene-e 
előrelépést. Hiszen akadályozzák a többi ember közlekedését, vagy azokat, akik 
ügyeket intéznek, illetve a füzesabonyi lakosokat. Rontják a város képét. 
Önöknek erről mi a véleményük? Az önkormányzat tudna-e lépést tenni? 
 
Kovács József r.alezredes: 
A közterületi italfogyasztással kapcsolatban valószínűleg jelentene visszatartó 
erőt az önkormányzati rendelet, de törekszünk arra, hogy a főúton a 
csoportosulást hatékonyabban tudjuk kezelni, intézkedni, postavezetőkkel is 
felvettük a kapcsolatot. Odajutottunk, hogy a kézbesítők kerülnek olyan 
helyzetbe, hogy nem tudnak tovább menni. Sok esetben utasítjuk őket, hogy 
állandó lakcímükön történjen a kézbesítés - természetesen nem akarom 
áthárítani rájuk a felelősséget - és ott adják át a pénzt. Szubjektív biztonsági 
érzetet hátrányosan befolyásolhatja. Dolgozunk rajta, túl nagy eredményt nem 
várhatunk.  
 
Czinege László r.ezredes: 
Többi kérdésre válaszolnék, képviselő asszonnyal egyet értek a statisztika 
nekünk szól, azért kell hatékonyabban dolgozni, pontosabban kell figyelni. 
Önnek teljesen igaza van, a mi munkánkat a lakosság véleménye határolja be és 
határozza meg, erre büszkék is vagyunk. Ilyen irányba szeretnénk tovább menni. 
A belügyminisztérium készít minden évben egy felmérést, ezt mi nem tudjuk, 
hanem a végén, amikor megkapjuk, erre kell intézkedést hozni, hogy hol kell 
javítani, megteszünk mindent annak érdekében, hogy a lakosság biztonságban 
érezze magát. Tulajdon elleni szabálysértés egy kicsit félre értelmezett, 
kismértékű az a változás, ami csak az értékhatárra vonatkozik, a 
büntetőtörvénykönyvben benne maradtak a minősített körülmények esetei, pl. 
zárt terület, bekerített hely. Alapvetően a bolti lopások, amik befolyásolják a 
tulajdon elleni szabálysértéseket. A másik a nem zárt bekerített területről történő 
eltulajdonítás, elhagyott, elveszített mobiltelefon, pénztálca. Ezt tessék 
tudomásul venni. Előszeretettel jönnek be, hogy jött hazafelé és elveszítette a 
pénztárcáját, találjuk meg, nyilván meg fogjuk. Ezek a kisebb szabálysértések 
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Füzesabony térségében. Megpróbáltunk elindítani és végre is fogunk hajtani egy 
olyan intézkedéskultúra váltást a rendőrök körében, ami egy párbeszéden 
alapuló rendőrséget fog megvalósítani, toleráns, határozott, törvényes 
intézkedést végrehajtani. Remélhetőleg a lakosság érdekében fog működni. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Van-e még valakinek kérdése? 
 
Sipos Attila képviselő: 
Az elmúlt években a polgármesterek gyakran találkoztak a rendőrségen, voltak 
az önkormányzatok részére szervezett programok, ahol problémákat lehetett 
felvetni. A jogszabályi hézagok vonatkozásában sokszor mindig felfelé 
mutogatott a rendőrség, az önkormányzat sem tehet nyilván mást, ha a 
jogszabályt nehezíti, akadályozza azt intézkedést, eljárást. Ezeken a fórumokon 
felvetődött, hogy országgyűlési képviselőket is meg lehetne hívni, közvetlenül 
hallják ezeket a jogi problémákat, lehetne felhívni rendeletekkel, törvényi 
módosítással a figyelmüket. Történt-e ebben előrelépés, volt-e egyeztetés? 
 
Czinege László r.ezredes: 
Nem volt erre még példa, kormánymegbízott úron keresztül tartjuk a kapcsolatot 
a kormányzattal, rajta keresztül szoktuk jelezni azokat a problémákat, amelyek 
egy delegáción keresztül megvalósítható lenne. Országgyűlési képviselőkét 
kérne tőlünk találkozót nyilván állunk rendelkezésünkre. Minden felvilágosítást 
megadnánk a tekintetben, hogy mi lehetne tenni Heves megye érdekében. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel van-e? Ha nincs, szavazásra teszem fel a beszámolót.  
Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
Megállapítom, hogy a képviselő-testület egyhangú 7 igen szavazattal a közrend-
közbiztonsági helyzetről szóló beszámolót elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 

 
90/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Füzesabonyi 
Rendőrkapitányság közrend-közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadta. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 



8 

 

2. Javaslat a Füzesabony és Maklár közötti kerékpárút építéséhez 
kapcsolódóan szabályozási terv és szabályzat módosításáról szóló rendelet 
elfogadására. 
Javaslat a Füzesabony és Maklár közötti kerékpárút építéséhez 
kapcsolódóan a szerkezeti terv módosításról szóló határozat elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Átadom a szót Dr. Gondos István PÜB elnöknek a napirend előterjesztőjének. 
 
Dr. Gondos István PÜB elnök: 
Köszönöm a szót, ezt a napirendi pontot a bizottság megtárgyalta, elfogadásra 
javasolta egyhangúan a testület részére. Sipos és Balsai képviselő társaim 
részére kérném a főépítész urat a szóbeli kiegészítésre. 
 
Hoór Kálmán főépítész: 
Röviden összefoglalva az előterjesztés arról szól, hogy Füzesabony és Maklár 
között a 251. út megépítése mellett egy kerékpárút valósuljon meg. Állami 
beruházásból valósul meg. A rendezési tervet módosítani kellett, tárgyalásos 
úton lezajlott. Az állami főépítész jóváhagyólag megadta az engedélyt. A végső 
eljárás az, hogy a képviselő testület döntsön határozattal, rendelettel. 
Füzesabony városnak hasznára válik ez a kerékpárút megépítése. 
Elsősorban határozattal a szerkezeti tervi munkarészeket kell jóváhagyni, 
másodsorban rendelettel a szabályozási munkarészeket és a szabályzatot kell 
jóváhagyni. Köszönöm szépen. 
 
Dr. Gondos István PÜB elnök: 
Köszönöm szépen, kérdezem van-e további kérdés, észrevétel? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Amennyiben nincs, az elmondottaknak megfelelően szavazásra teszem fel 
elsőként a határozati javaslatot, aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület egyhangú 7 igen szavazattal a javaslatot 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 

91/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselőtestülete úgy dönt, hogy a 
közigazgatási területre vonatkozó 139/2008. (XI. 26.) számú Kt. határozattal 
jóváhagyott Településszerkezeti Tervét (továbbiakban: TSZT) a 07/9, 010/127, 
010/126, 010/125, 010/124, 010/123, 010/99, 010/98, 010/97, 010/96, 010/95, 
010/94, 010/93, 010/92, 010/90, 010/103, 010/102, 010/101, 010/104, 010/105, 
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010/106, 010/107, 010/109, 010/110, 010/111, 010/115 hrsz-ú ingatlanokra 
vonatkozóan az alábbiak szerint módosítja: 
 
1. Jelen határozat 

a. 1. melléklete a Szerkezeti tervlap, 
b. 2. mellékelte a Szerkezeti terv leírása. 

 
2. A TSZT módosul a jelen határozat mellékletein részletezett szerkezeti 

változásokkal a 251 sz. főút mellett építendő kerékpárút építési engedélye és 
telekalakítása érdekében. 
 

3. Jelen határozat az elfogadást követő napon lép hatályba. 
 

4. A hatályba lépéssel egyidejűleg a TSZT a 07/9, 010/127, 010/126, 010/125, 
010/124, 010/123, 010/99, 010/98, 010/97, 010/96, 010/95, 010/94, 010/93, 
010/92, 010/90, 010/103, 010/102, 010/101, 010/104, 010/105, 010/106, 
010/107, 010/109, 010/110, 010/111, 010/115 hrsz-ú ingatlanokra 
vonatkozóan hatályát veszti. 

 
5. A módosítások a TSZT módosításokkal egységes szerkezetbe foglalásával 

válnak hatályossá. 
 

6. A hatálybalépést követően a város közigazgatási területén készülő 
szabályozási terveket, a településen folyó illetve tervezett fejlesztési, 
rendezési tevékenységeket a módosított Településszerkezeti Tervvel 
összhangban kell készíteni.  

 
Határidő:  azonnal és folyamatos 

    Felelős: Polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Felteszem szavazásra a rendelet tervezetet, aki ezzel egyetért, kérem, hogy 
szavazzon.  
Megállapítom, hogy a képviselő-testület egyhangú 7 igen szavazattal az alábbi 
rendeletet hozta. (1. sz. melléklet.) 
 
3. Javaslat Füzesabony település rendezési terv módosítás véleményezésére 
Előterjesztő: Dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Köszönöm polgármester úr, ezt a napirendi pontot is megtárgyalta a bizottság, 
egyhangúan elfogadásra javasolta a testület felé. Kérem a főépítész urat a 
szóbeli kiegészítést tegye meg. 
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Hoór Kálmán főépítész: 
Szintén röviden megpróbálom összefoglalni. Füzesabony város két 
részterületére egyéni kérelem kapcsán rendezési terv módosítására került sor. A 
testület korábban már véleményezte, úgy döntött, hogy tanulmányterv készüljön. 
Az egyik kérelmező, Berényi Géza vállalkozó, akinek az M3 lehajtó mellett 
található a telke, a módosítás lényege az, hogy ezen a telken forgalmi 
viszonyokban történjen változtatás. A másik Karkus János, akinek a CBA 
melletti területen van az ingatlana, ugyanez a helyzet. Itt is a forgalmi 
megközelítés módosítása történik a rendezési tervben. Tulajdonképpen 
tájékoztatásról van szó. Ha a képviselő-testület egyetértett, rövid úton meg 
tudjuk küldeni véleményezésre az érdekelt szakhatóságnak. Magam részéről 
javaslom az elfogadását.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Ha nincs további kérdés, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan fogadta 
el a határozatot. 
 

92/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony város képviselő testülete a Füzesabonyi M3-as lehajtónál lévő 
0180/49.hrsz. és a CBA-nál lévő 1593/91. hrsz. területekkel 
kapcsolatos rendezési terv módosítást megtárgyalta és a 314/2012.(XI.8.) Korm. 
rendelet 41.§ szerinti véleményezésre küldéséről döntött. 
Megbízza a testület a főépítészt a szükséges intézkedések megtételére. 

 
Felelős: Hoór Kálmán főépítész 

   Határidő: Folyamatos 
 
4. Javaslat Füzesabony rendezési terv módosítására és tervezői megbízásra 
Előterjesztő: Dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Ezen napirendi pontot is megtárgyalta a pénzügyi és ügyrendi bizottság, és 
elfogadásra javasolta a testület felé.  
 
Hoór Kálmán főépítész: 
Szintén egyéni vállalkozói kérelemre indult a rendezési terv módosítás, ez még 
induló szakaszban van. A FüzesBau Kft. Füzesabony, Móricz Zsigmond út 1. sz. 
alatti területen kíván fejlesztéseket végrehajtani. Használatban történő 
módosításra kerül sor, jelenleg lakóövezetben nyilvántartott terület, átsorolásba 
kerülne gazdasági-kereskedelmi övezetbe. A vállalkozót kívánjuk ezzel segíteni. 
Az elkészített tanulmányterv ismeretében arról kell határozni, hogy Füzesabony 
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Város Önkormányzata megrendeli a tervezőtől a településrendezési terv 
módosítást, amennyiben a kérelmező a költségeket vállalja. Köszönöm. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönöm. Ha nincs további kérdés, szavazásra teszem fel a határozati 
javaslatot. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal 
egyhangúan fogadta el a határozatot. 
 

93/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Képviselő testülete megtárgyalta az előterjesztést, és az 
alábbi határozatot hozta: 
Füzesabony Város Önkormányzata megbízást ad tervező (Régió Kft) részére 
Füzesabony város rendezési tervének módosítására a Móricz Zsigmond út 1., 
2882/2hrsz ingatlan területhasználat átminősítéssel kapcsolatban, a telepítési 
tanulmányterv alapján. A megbízás előfeltétele az ingatlantulajdonossal történő 
megállapodás arra vonatkozóan, hogy a tervmódosítás költségét vállalja.  
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingatlantulajdonossal a 
megállapodást megkösse, és a tervező részére megbízást adjon. 
 

Felelős: Hoór Kálmán Főépítész, Nagy Csaba polgármester 
    Határidő: Folyamatos 

 

 
5. Javaslat Juhász Lajos kérelmének támogatására 
Előterjesztő: Dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Ezt a napirendi pontot is megtárgyalta a pénzügyi és ügyrendi bizottság, és 
egyhangúan elfogadásra javasolta a testület felé. Kérem az irodavezető asszonyt, 
hogy ugyanazt a szóbeli kiegészítést tegye meg. 
 
Schmetzné Dr. Balogh Szilvia jogi és igazgatási iroda: 
Tulajdonképpen arról van szó, hogy Juhász Lajos ingatlan eladásához a testület 
hozzájárult, most a Földhivatal kéri az elővásárlási jogról való lemondásról 
szóló határozati javaslat meghozatalát. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Ha nincs kérdés, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Megállapítom, 
hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan fogadta el a határozatot. 
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94/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozata 
 
Füzesabony Város Képviselő Testülete megtárgyalta Juhász Lajos kérelmét. A 
képviselő testület úgy határozott, hogy Juhász Lajos kérelmének helyt ad és 
lemond a Füzesabony 2202/A hrsz-ú ingatlan eladása során fennálló elővásárlási 
jogáról és hozzájárul ahhoz, hogy az Önkormányzat tulajdonában álló 2202 hrsz-
ú ingatlanra Hornyák Zoltán javára 121m2 -re a használat joga - a 2202/A hrsz-ú 
épület fennállásáig -az ingatlan nyilvántartásba bejegyzésre kerüljön a Juhász 
Lajos javára bejegyzett használati jog törlésével egyidejűleg. 
 
Megbízza a testület a polgármestert, hogy a döntésről kérelmezőt értesítse.  
 

Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                                               Határidő: Azonnal 

 
 
6. Javaslat a KEOP-7.1.0./11-2013-0008 azonosító számú „Füzesabony 
Város szennyvízelvezetésének és tisztításának bővítése, korszerűsítése” 
tárgyú projekt zárásához kapcsolódó képviselő-testületi döntések 
meghozatalára 
Előterjesztő: Dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megtárgyalta a bizottság és elfogadásra javasolta a testületnek. Kérem 
irodavezető asszonyt, hogy tájékoztassa a testületet. 
 
Schmetzné Dr. Balogh Szilvia jogi és igazgatási iroda: 
Szennyvíz beruházási projekt a befejezéséhez közeledik, a támogatási 
szerződésben foglalt kifizetéseknek meg kell történnie, és a végelszámolást be 
kell nyújtanunk. De nem áll annyi fedezet az elkülönített számlán, hogy ezt ki 
tudjuk fizetni. Ezért kérjük a testülettől, járuljon hozzá, hogy a fejlesztési 
alapból áttegyünk erre azt elkülönített alszámlára a pályázati összeget. 
Végelszámolást követően az önkormányzat meg fog kapni a finanszírozó 
szervezettől, tulajdonképpen egy átmeneti időszakról van szó. Kérjük a 
képviselő-testület segítségét visszapótlási kötelezettséggel. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönöm. Amennyiben nincs kérdés, szavazásra teszem fel a határozati 
javaslatot. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen és 1 tartózkodással 
fogadta el a határozatot. 
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95/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozata 
 
A „Füzesabony város szennyvízelvezetésének- és tisztításának bővítése, 
korszerűsítése” tárgyú, KEOP-7.1.0/11-2013-0008 azonosítószámú projekt 
keretében keletkezett költségek fedezetének biztosításáról 
 
Füzesabony város képviselőtestülete 

- a KEOP-7.1.0/11-2013-0008 azonosító számú, „Füzesabony város 
szennyvízelvezetésének- és tisztításának bővítése, korszerűsítése” tárgyú, 
előkészítő szakaszos projekt keretében felmerülő költségek fedezetét 
megelőlegezi a fejlesztési alap terhére, visszapótlási kötelezettséggel, 
melyből: 

o a projektszereplők által kibocsátott számlaérték bruttó 7 426 000 Ft 

o az engedélyeztetési eljáráshoz kapcsolódóan felmerült költség:  

nettó 1 124 800 Ft + 108 270 Ft áfa, azaz bruttó 1 233 070 Ft 

-  megbízza a polgármestert, hogy a szennyvíz szolgalmi jog alapításához 
kapcsolódó megállapodásokat (szerződéseket) az érintett ingatlanok 
tulajdonosaival megkösse (02/20-hrsz és 0337/5-hrsz) és az értékbecslő 
által megállapított kártalanítási összeget részükre kifizesse 

 

              Felelős: Polgármester 

Határidő: Azonnal, illetve 2015. augusztus 26. 
 

 
7.Javaslat a Füzesabonyi Polgárőr Egyesület visszatérítendő támogatására  
Előterjesztő: Molnár Richárd alpolgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Átadom a szót alpolgármester úrnak. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: 
Köszönöm a szót polgármester úr, ezt a napirendi pontot is megtárgyalta a PÜB, 
és elfogadásra javasolta. Röviden arról lenne szó, hogy Füzesabony Polgárőr 
egyesület kapna visszatérítendő és vissza nem térítendő támogatást, ugyanis 
2015. májusban adtak be a polgárőrök egy pályázatot, ami nyert. Egy SUZUKI 
Vitara terepjáróra pályáztak, mely 100 %-os támogatású, utófinanszírozású. A 
teljes összeg több mint 6 millió 300 ezer forint. Az elnök asszony kéri, hogy 
amíg a pályázat nincs lezárva, ami szeptemberig le fog bonyolódni, addig 
kellene ezt a támogatást adni. A vissza nem térítendő támogatás pedig az 50 e 
forintos pénzügyi tranzakció lebonyolítására vonatkozik. Ezzel kapcsolatban 
van-e kérdés? 
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Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Tudom támogatni ezt a pályázatot, kérdésem egy korábbi pályázatra vonatkozik, 
egy kisbuszra lehetett pályázni, nagyon rövid ideig volt. Sikerült Füzesabonynak 
benyújtani? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Igen, folyamatban van, de nem kaptunk még róla tájékoztatást. További kérdés? 
Amennyiben nincs, itt két határozatról kell dönteni, a visszatérítendő és a vissza 
nem térítendő támogatásról. 
Visszatérítendő határozatról kérem szavazzunk, megállapítom, hogy a 
képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a határozatot. 
 

96/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozata 
 
Füzesabony Város Képviselő Testülete megtárgyalta a Füzesabonyi Polgárőr 
Egyesület elnökének kérelmét és az alábbiak szerint határozott:   
A képviselő testület a Füzesabony Polgárőr Egyesület részére 1 db SUZUKI 
Vitara ALLGRIP Premium 1,6 Benzin terepjáró beszerzésére a hozzá tartozó 
regisztrációs adóval visszatérítendő támogatást biztosít a fejlesztési alap terhére 
6.325.780,-Ft összegben.  
Megbízza a testület a polgármestert, hogy a visszatérítendő támogatás 
kifizetéséhez és a visszafizetés feltételeinek rögzítéséhez a támogatási szerződést 
az egyesület elnökével kösse meg.   

Felelős: Nagy Csaba polgármester 
Határidő: Azonnal 

 
Vissza nem térítendő határozatról kérem szavazzunk, megállapítom, hogy a 
képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a határozatot. 
 

97/2015. (VII.14.) számú Képviselő-testületi határozata 
 
Füzesabony Város Képviselő Testülete megtárgyalta a Füzesabonyi Polgárőr 
Egyesület elnökének kérelmét és az alábbiak szerint határozott:   
A képviselő testület a Füzesabony Polgárőr Egyesület részére az 1 db SUZUKI 
Vitara ALLGRIP Premium 1,6 Benzin terepjáró és a hozzá tartozó regisztrációs 
adó beszerzéséhez kapcsolódó banki költségeinek viselésére vissza nem 
térítendő támogatást biztosít a fejlesztési alap terhére maximum 50.000,-Ft 
összegben.  
Megbízza a testület a polgármestert, hogy a vissza nem térítendő támogatás 
kifizetéséhez a támogatási szerződést az egyesület elnökével kösse meg.  
  

Felelős: Nagy Csaba polgármester 
Határidő: Azonnal 
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Nagy Csaba polgármester: 
Napirendi pontok végére értünk, köszönöm mindenkinek a részvételt és a 
munkát, a testületi ülést bezárom. 
 
Nagy Csaba polgármester a rendkívüli, nyilvános képviselő-testület ülését 15:55 
órakor bezárja. 

K.m.f. 
 
 
 
 ____________________________   ________________________ 
  Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                Nagy Csaba          
                   jegyző                                                  polgármester 


